



*(La version française suit)*

***Disclaimer:***

The attached or following information, regardless of format, is provided solely for the purpose of research or private study; any other use may require the authorization of the copyright owner. Digital reproductions of print material are provided for convenience; in the case of any inconsistency between the digital version and the original print version, the original print version shall prevail.

***Avertissement :***

L'information qui suit ou qui se trouve en pièce jointe, quel qu'en soit le format, n'est fournie qu'à des fins de recherche ou d'études privées : tout usage à d'autres fins pourrait requérir l'autorisation du détenteur du droit d'auteur. Les versions numérisées des documents imprimés sont fournies par souci de commodité : en cas d'écart entre la version numérisée et la version imprimée, c'est cette dernière qui fait foi.

J  
103  
H61  
43-2

855-432-22



**ORDER/ADDRESS OF THE HOUSE OF COMMONS  
ORDRE/ADRESSE DE LA CHAMBRE DES COMMUNES**

Q-22	Mr. Ruff (Bruce-Grey-Owen Sound)	Sep 23, 2020 / Le 23 sept. 2020
------	----------------------------------	---------------------------------

RETURN BY THE LEADER OF THE GOVERNMENT IN THE HOUSE OF COMMONS  
DÉPÔT DU LEADER DU GOUVERNEMENT À LA CHAMBRE DES COMMUNES

Mr. Lamoureux

PRINT NAME OF SIGNATORY  
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE  
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY  
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

**November 16, 2020 / Le 16 novembre 2020**

(TABLED FORTHWITH / DÉPOSÉ AUSSITÔT)

NOV. 16, 2020


SESSIONAL PAPER  
DOCUMENT PARLEMENTAIRE  
.....8555-432-22.....  
HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES

LIBRARY OF PARLIAMENT  
NOV 17 2020  
BIBLIOTHÈQUE DU PARLEMENT



**INQUIRY OF MINISTRY  
DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT**

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"  
PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-22	BY / DE Mr. Ruff (Bruce-Grey-Owen Sound)	DATE September 23, 2020
Signed by the Honourable Diane Lebouthillier		Reply by the Minister of National Revenue Réponse de la ministre du Revenu national  SIGNATURE MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE
PRINT NAME OF SIGNATORY INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE		

QUESTION

With regard to recipients of the Canada Emergency Response Benefit: what is the number of recipients based on 2019 income, broken down by federal income tax bracket?

REPLY / RÉPONSE

ORIGINAL TEXT  
TEXTE ORIGINAL

TRANSLATION  
TRADUCTION

**CANADA REVENUE AGENCY (CRA)**

With respect to the above-noted question, the response from the CRA is provided on the attached table.

Data presented in the table are for applicants who applied through the CRA only, and do not include any applicants who applied through Employment and Social Development Canada.

Q-22<sup>2</sup> — With regard to recipients of the Canada Emergency Response Benefit: what is the number of recipients based on 2019 income, broken down by federal income tax bracket?

**NAME OF ORGANIZATION:** Canada Revenue Agency

**Number of Canada Emergency Response Benefit (CERB) Applicants, Administered by the Canada Revenue Agency (CRA), by 2019 Income Tax Brackets**

<b>Taxable Income by 2019 Federal Income Tax Bracket</b>	<b>Number of Applicants</b>						
Less than \$47,630	3,844,090						
\$47,630 - \$95,259	563,700						
\$95,259 - \$147,667	90,720						
\$147,667 - \$210,371	23,900						
\$210,371 and over	14,070						
Not filed	823,580						
<b>Total</b>	<b>5,360,050</b>						
<b>Notes:</b>							

1. CERB data are as of September 23, 2020 and are subject to change as more applications are received.

2. Taxable income is calculated using the taxable income assessed for 2019 tax year, line 26000 of the Income Tax and Benefit Return.

3. Taxable income data for the 2019 tax year are as of September 25, 2020.

4. Data for the 2019 tax year are incomplete and are subject to change as more returns are (re)assessed.

5. 'Not filed' consists of CERB beneficiaries whose T1 return was not on file for tax year 2019.

6. Figures are stated for applicants who applied for the CERB through Canada Revenue Agency's My Account portal and the Interactive Voice Response system. These numbers also include manual applications.

7. All counts are rounded to the nearest ten. The sum of the data may not add to the total, due to rounding or suppression.

8. Data presented in the table are for applicants who applied through the CRA only, and do not include any applicants who applied through ESDC.



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

## INQUIRY OF MINISTRY DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"  
PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-22	BY / DE M. Ruff (Bruce-Grey-Owen Sound)	DATE Le 23 septembre 2020
--	--	------------------------------

Reply by the Minister of National Revenue  
Réponse de la ministre du Revenu national

Signé par l'honorable Diane Lebouthillier

PRINT NAME OF SIGNATORY  
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE  
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY  
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

### QUESTION

En ce qui concerne les bénéficiaires de la Prestation canadienne d'urgence : combien de personnes la reçoivent, ventilé par tranches d'imposition fédérales, selon leur revenu de 2019?

REPLY / RÉPONSE

ORIGINAL TEXT  
TEXTE ORIGINAL

TRANSLATION  
TRADUCTION

### AGENCE DU REVENU DU CANADA (ARC)

En ce qui concerne la question ci-dessus, vous trouverez la réponse de l'ARC dans le gabarit ci-joint.

Les données présentées dans le tableau concernent les demandeurs qui ont présenté une demande par l'entremise de l'ARC seulement et n'incluent pas les demandeurs qui ont présenté une demande par l'intermédiaire d'Emploi et Développement social Canada.

Q-22<sup>2</sup>— En ce qui concerne les bénéficiaires de la Prestation canadienne d'urgence : combien de personnes la reçoivent, ventilé par tranches d'imposition fédérales, selon leur revenu de 2019?

**NOM DE L'ORGANISATION:** Agence du revenu du Canada

**Nombre de demandeurs pour la Prestation canadienne d'urgence (PCU) administrée par l'Agence du revenu du Canada (ARC), par tranches d'imposition sur le revenu, 2019**

Revenu imposable selon la tranche d'imposition fédérale de 2019	Nombre de demandeurs						
Moins de 47 630 \$	3 844 090						
De 47 631 \$ à 95 259 \$	563 700						
De 95 260 \$ à 147 667 \$	90 720						
De 147 668 \$ à 210 371 \$	23 900						
De 210 371 \$ et plus	14 070						
Non-produit	823 580						
<b>Total</b>	<b>5 360 050</b>						
<b>Remarques :</b>							

1. Les données PCU datent du 23 septembre 2020 et peuvent faire l'objet de révisions au fur et à mesure que d'autres demandes sont reçues.

2. Le revenu imposable est calculé en utilisant le revenu imposable cotisé pour l'année d'imposition 2019, figurant sur la ligne 26000 de la déclaration de revenus et de prestations.

3. Les données pour l'année d'imposition 2019 sont tirées des dossiers de l'Agence et datent du 25 septembre 2020.

4. Les données pour l'année d'imposition 2019 sont incomplètes et peuvent faire l'objet de révisions en raison de nouvelles cotisations.

5. « Non-produit » est utilisé pour les bénéficiaires de la PCU dont la déclaration T1 n'était pas soumise pour l'année d'imposition 2019.

6. Les données sont fondées sur les demandes de PCU présentées par l'entremise du portail Mon dossier de l'Agence du revenu du Canada et du système de réponse vocale interactive. Celles-ci comprennent également les demandes manuelles.

7. Tous les nombres sont arrondis à la dizaine près. La somme des données peut ne pas correspondre au total en raison de l'arrondissement ou de la suppression.

8. Les données présentées dans le tableau concernent les demandeurs qui ont présenté une demande par l'entremise de l'ARC seulement et n'incluent pas les demandeurs qui ont présenté une demande par l'intermédiaire d'EDSC.